

# Мечте навстречу - To the dream

Английский текст Виталия Томина

Музыка и слова Анны Петряшевой

1. Мир от-крыл до-ро-ги Каж-до-му из нас. Вот твой шанс - вы-би-рай  
Вер-ный путь ме-чте на-встре-чу. Прочь го-ни тре-во-ги, И на-ста-нет час,  
Час, ког-да ты пой-мешь, Что твой путь не бес-ко-не-чен. Будь сме-лей!  
И силь-ней До-ве-рай ме-чте сво-ей За со-бой  
Вдаль зо-вет судь-бы до-ро-га. Бе-рег твой Там, где свет зве-зды да-ле-кой  
Ма-нит ввысь. Ты ме-чте на-встре-чу то-ро-пись!  
2. Сот-кан из со-мне-ний Твой ог-ром-ный путь. Но с не-го не свер-нуть,  
Не пре-дать сво-и на-де-жды. Каж-дый твой Роб-кий шаг  
С рит-мом жи-зни бье-тся в такт Can you hear

Chords: Dm, Gm, Edim, C, F, A, Am7, Bb, F, Gm, C, Dm, Edim, A, F, Gm, Edim, A, F

31 Am7 Dm

Drums of Fate that make your heart beat? Stars are clear,

33 F Bb Gm C

Storm has gone; you stand on your feet! Don't you fear Clouds be-low, this is the 'A' seat!

36 F Am7 Dm

Here and now - There's a chance to choose your own Way, Let it out -

39 F Bb Gm C

Time is fast, you go, or you stay... Take a Vow: Trust your-self no ma - tter what they

42 F Dm Gm A Dm F

say. If you 'don't', If you 'won't', - No one cares. If you 'dare', If you're 'scared', -

46 Bb C Fbm Ab Db Eb

They will hate. If you 'would', If you 'could', - May be late. Why should

49 Ab Bbm C F Am7

we leave our dreams be - trayed? За со - бой Вдаль зо - вет судь - бы до - ро - га.

53 Dm F Bb

Бе - рег твой Там, где свет зве - зды да - ле - кой Ма - нит ввысь...

56 F# A#m7 D#m

Here and now - There's a chance to choose your own Way. Let it out -

59 F# B#

Time is fast, you go, or you stay... Take a Vow:

61

Trust your-self no ma - tter what they say. What - e - ver they say... I won't be-

64

tray!